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Waar staat HilverZon nu?

ALV 22 mei 2019
John Dietz
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Hoe ging het verder met het Jaarplan 2019?
❑ Na ALV november 2018, Jaarplan naar gemeente

❑ Februari 2019: geen bijdrage gemeente voor verduurzaming 
schooldaken en coördinatie energiecoaches

❑ Schooldaken moet vanuit Onderwijs

❑ Energiecoaches naar Regio

❑ Gevraagd €149.000; gekregen €86.000.

❑ Begroting inhuur personeel aangepast (zie bijlage 6)

❑ En: nog steeds in gesprek met gemeente over alternatieven
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Prioriteiten en Dilemma’s

❑Er komt veel op ons af, maar we kunnen als coöperatie niet
alles >> prioriteiten stellen

❑En: wat gaat de uitwerking van het klimaatakkoord ons 
nu echt brengen?
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Dilemma’s
❑ Klimaatakkoord: veel partijen zijn nu nog vooral intern gericht

❑ Samenwerking in de Regio: Energie Verbonden en Regio GV

❑ Wat zelf doen en wat via Energie Diensten Bedrijf GV

❑ Subsidie versus opdrachten (schooldaken en coaches/loket)

❑ Alternatieve financieringsbronnen (Provincie, Stadsfonds, ….)

❑ Professionaliseren organisatie
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Wat brengt ons dit?
❑ Herijken strategie; wat is onze rol? Samenwerking  lokaal (gemeente, HET), 

regionaal (Energie Verbonden, Regio GV, RET), nationaal (Klimaatakkoord, RES)

❑ Prio’s: Duurzame opwek en energie besparing en isolatie

❑ Verder professionaliseren organisatie 

❑ Duidelijk vrijwilligers beleid
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Duurzame opwek
▪ Beheer PCR zonnedaken professionaliseren; nu al meer dan 4000 

panelen.

▪ Nieuwe projecten: Schooldaken, VvE’s, Vliegveld? En wat nog 
meer…..?



Energie besparing

❑ Monumenten

❑ Wijkaanpak de Meent

❑ Informatieavonden

❑ Energiecoaches, incl warmtescan

❑ energieloket



Wat is daar voor nodig
MEER MENSEN!!!!!

❑ Bestuur: portefeuilles communicatie, beheer, secretaris

❑ Vrijwilligers: denkers én doeners
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Pauze
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